
(Premalo) bela Šiška
Ce smo veseli prvih pomladan-

skih žarkov in konca snežne nad-
loge, ki nam je v letošnji zimi
povzročila toliko preglavic, pa

ima •prehod iz zime v pomlad tu-
di slabo stran. Pokaže se namreč
vsa nesnaga, ki smo jo na razne
predele nanosili med zimo ali je
tam ostala še od jeseni.

MARJAN KERKOČ: »V Šiški
premalo skrbimo za čistočo. Kar
poglejte malo naokoli, še posebej
po .zelenicah. Vsapovsod je polno
nesnage. A kdo je kriv za to?
Predvsem ljudje, ki so nekultur-
ni, ki premalo pazijo na čistočo,
ki hodijo po zelenicah, kaikor se
jim ziljubi. Poglejte tudi fasade
stavib, ki bi bile nakatere potreb-
ne oibmove, poglejte šoferje, ki
vozijo, kjer se Jim zljubi. Če bo-
mo hoteli imeti čistejšo Šiško,
potem toodo morali predvsem
ljudje spiromeniti svoj odnos do
čistoče, sicer tudi ob ne vem
kafcšnih aikcijah ne bo kaj dosti
bolje.«

MARTIN CARNELUTTI: »Ne,
nisem zadovoljen s čvstočo v Ši-
ški. Vse preveč je raznih smeti,
vse ipremalo sfcrhlmo za čisito
akolje. Že res, da so ljudje ne-
kulturni, da mečejo proč odpad-
ke, kjer se jim zljuibi, po dmgi
strani pa je res, da tudi hišni
sveti ne naredijo kaj dosti za či-
stejšo okolico okrog stanovanj-
skih blokov. Z raznimi akcijami
očiščevanja okolja bi bila Šiška
mnogo lepša, za .kaj takega pa ne
potrebujemo drugega kot malo
dobre voilje.«

Vsekaikor je dejstvo, da v Ljub-
ljani in Šišiki kot sestavnemu de-
lu slovenskaga glavnega mesta
ugotavljamo, da nikakor ne mo-
remo več govariti o beli Ljublja-
ni, o mestu, ki je oisto, ki po ce-
stah, zelanicah, dvoriščih ne po-
zna smeti. Narejenih je bilo že
precej, da ibi nič kaj rožnato sta-

nje izboljšali, toda doslej večino-
ma >brez pravih učinkov. Tako se
Ljubljana ponovno ipripravlja na
akcijo za čimbalj belo Ljubljano.

V naši tokratai kratki anketi
smo štiri občane povipraša;li, kaj
rnenijo o čistoči v šiški in kaj
bi po njihovem mnenju morali
storiti, da bi bita Šiška bolj či-
sta. Povedali so:

IRENA PERME: »Ne samo, da
je grdo okolje, tudi zrak je one-
snažen, za iztooljšanje stanja pa
kaj malo storimo. Če b-i bili vsi
ljudje nekoliko bolj pazljivi pri
odmetavanju odpadikov, če bi
imeli malo več kultore, če bi vsaj
malo pomiisiliili, da neurejena oko-
lica pokaže, kakšni v resnici so
ljiudje, ki prebivajo tam okrog,
bi bila Šiška nedvomno precej
čistejša. Tako pa ne imorem bitd
zadovoljna s čistočo <v Šiški.«

SILVO DRGMANT: »Po mojem
mneaju Šiška niti <ni preveč za-
nemarjena, saj prav pretirano ve-
M'ko smeti ni. Pred bloki čistilke
kar dobro počistijo vso nesnago,
pa tudi zelenice so po mojem
mnenju dobro rvzdrževane. Res je,
da dešlavci Rasta prldejo bolj po-
redko, toda takrat svoje delo kar
dobro opravijo.«
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